
Referat af møde med By-og Miljøudvalg 6/2 2019  

Tilstede fra bestyrelsen Herstedvester Grundejerforening: Helle Iversen, Henrik Nielsen, Dennis Boysen, 

Anne Winther. 

Til stede fra By og Miljøudvalget: Leif Pedersen, formand (F), Danny Olsen, (O), Lars Gravgaard(C) Jørn 

Jensby(A) 

Fra administrationen: Pernille Bech, planchef, Elisabeth Woldstrup , forvaltningschef. 

 

Mødet startede med at Helle Iversen (HI) gennemgik de væsentlige indsigelser, som er kommet frem i 

høringssvarene fra Herstedvester, dvs fokus på 3 elementer i planen: 

1) For mange boliger.2) Boliger i 2 etager. 3)Den øgede trafik. 

Herefter gennemgik HI nugældende lokalplan 9.5 stillet op overfor forslag til lokalplan 9.8. 

Vi påpegede at stor set alle vores ønsker til bebyggelsen på Hjørnegrunden er opfyldt i den nugældende 

lokalplan, dvs max 20 boliger, som skal være i fiskehusestil,  max  i 1½ plan,  røde tegltage og pudsede , 

hvide facader.  Så konklusionen er, at der ikke er behov for ny lokalplan. 

Når der alligevel fremkommer forslag til ny lokalplan, er det ikke for at tilgodese ønsker fra Herstedvester, 

heller ikke for at tilgodese ønsker fra de fremtidige beboere på Hjørnegrunden, men alene for at tilgodese 

det firma, som forventes at bygge på grunden. 

Ud fra de dokumenter, som vi har fået udleveret via aktindsigt, gennemgik vi herefter forløbet omkring 

Albertslund Kommunes beslutning, om at indgå en aftale med Propreco. Specielt henledte vi 

opmærksomheden på, at der ikke foreligger referat fra det møde 14/12 2017, hvor beslutning om at indgå 

samarbejde blev truffet. 

Vi fremhævede atter de oplysninger om Propreco og David Ernst Sunne, som fremgår af www.lasso.dk og 

CVR-registret.  

Politikerne hørte på os, men desværre lod ingen af dem skinne igennem, at de var indstillet på at ændre 

holdning. 

Bestyrelsen arbejder fortsat videre mhp at påvirke beslutningsprocessen.  

  


